

Alte Drucke

**GENETHLIAKON || IN NATALEM E=||manuelis nostri IESV
CHRI=||STI DEI & Mariae Filij,|| Cōplectens Paraphrasin
prae=||cipuarum causarum, propter quas ...**

Traubot, Jonas

s.l., 1592

VD16 ZV 27199

**AMPLISSIMIS ET PRVDENTISSIMIS VIRIS, Consulibus, Proconsulibus, & coeteris
ad Gubernationem Reipublicae Erphordianae hujus Anni electis novis
Senatoribus, Dominis & Patronis suis summa obseruantia ...**

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the Head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148863

AMPLISSIMIS ET
PRVDENTISSIMIS VIRIS.
Consulibus, Proconsulibus, & cœteris ad Gu-
bernationem Reipublicæ Erphordianæ hujus Anni elec-
tis novis Senatoribus, Dominis & Patronis
suis summa obseruantia
colendis

Dedicatum pro felici auspicio
moderaminis Suscepti

PRID. CAL. FEBRVARII
Anno M. D. XCII.

ὁκτώσολχον προφωνητικόν.
*Accipite, ô Proceres, de nostro carmina Christo
Et mecum infanti basia ferte novo.
Sic bene nunc vobis Urbis moderatio cedit,
Immanuêlq; simul calica Regna dabit.
Nam bene qui Christum cognoscit, eumq; prehendit
Iustificante fide, commoda cuncta feret.
Vita presentis felix, vitæq; futuræ:
Cum Christus cuncti sit scaturigo boni.*



A 2

In